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Protokół 
 

           ze wspólnego posiedzenia 4 stałych Komisji Rady, odbytego w dniu 07 
listopada 2011 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Gnojnie. 
Obrady trwały od godz. 9.25 do godz. 13.10. 
 
W posiedzeniu, zgodnie z załączonymi listami obecności, udział wzięło 12 radnych 
(nieobecni radni: Jarosław Szymański, Stanisław Wcisło), Przewodniczący Rady 
Gminy, Pan Piotr Terlecki, Wójt Gminy, Pani Jolanta Stachowicz, Skarbnik Gminy, 
Pani Ilona Piwowarska, podinsp, ds. podatków i opłat, Pani Helena Mularczyk oraz 
p.o. Kierownika ZGK, Pani Maria Rak (w części obrad). 
Obradom przewodniczył radny Stanisław Wesołowski, Przewodniczący Komisji 
Planowania, Budżetu i Finansów. 
 

Porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Wyrażenie opinii o projektach uchwał w sprawie: 

- obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego, 
- określenia stawek podatku od nieruchomości, 
- stawek podatku od środków transportowych, 
- zwolnień w podatku od nieruchomości oraz w podatku od środków 
  transportowych, 
- zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
  odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Gnojno w 2012 roku, 
- określenia górnych stawek opłat w zakresie odbierania odpadów  
  komunalnych stałych ponoszonych przez właścicieli nieruchomości 
  w 2012 roku. 

 
Do punktu 1-go.  
 
              Otwarcia wspólnego posiedzenia dokonał radny Stanisław Wesołowski, 
Przewodniczący Komisji Planowania. 
 
Do punktu 2-go. 
 
               Projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru 
podatku rolnego objaśniła pani Skarbnik informując, że cena żyta w 2010 roku 
wynosiła 37,64 zł za 1 dt, natomiast w roku 2011 – 74,18 zł za 1 dt (nastąpił wzrost 
cen o 97,10%). 
Projekt zakłada obniżkę ceny skupu żyta do w/w celów do kwoty 51,00 zł za 1 dt (dla 
porównania pani Skarbnik przytoczyła kwoty, jakie przyjęły sąsiednie gminy; i tak: 
Chmielnik – 55 zł, Kije – 45 zł, Wiślica – 49 zł, Imielno – 50 zł, Pierzchnica – 45 zł, 
Szydłów – 68 zł). 
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Pani Skarbnik poinformowała ponadto, że obniżenie stawki do minimum skutkuje 
obniżeniem subwencji dla gminy (im niższa stawka podatku rolnego, tym mniejsza 
subwencja). 
Radni biorący udział w dyskusji argumentowali, że wieś się starzeje i ubożeje (paliwo 
oraz inne nośniki energii, w tym prąd i gaz, są coraz droższe w porównaniu ze zbytem 
i cenami płodów rolnych). 
W związku z powyższym radni zaproponowali: 
- Stanisław Wesołowski obniżenie ceny skupu żyta do kwoty 40,00 zł za 1 dt, 
- Piotr Terlecki                        „          „       „        „    „      „     45,00 zł za 1 dt, 
- Maria Woźniak                     „          „       „        „    „      „     47,00 zł za 1 dt, 
- oraz kilku radnych (w tym: Władysław Strózik i Jerzy Gierczak) 10% wzrost            
w stosunku do roku ubiegłego. 
W konsekwencji, w wyniku dyskusji i przeprowadzonego głosowania jawnego, 
zaproponowano obniżenie ceny skupu żyta do kwoty 45,00 zł za 1 dt („za”  głosowało 
9 radnych). 
          Projekt uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości 
przedłożyła również pani Skarbnik. 
Zaproponowaną stawkę podatku od budynków mieszkalnych (§ 1 pkt 2 lit. a)              
w wysokości 0,55 zł od 1 m2 powierzchni użytkowej członkowie Komisji postanowili 
obniżyć do kwoty 0,48 zł (stawka podatku obowiązująca w roku 2011), natomiast 
podwyższyć stawkę podatku od budynków lub ich części związanych z prowadzeniem 
działalności gospodarczej w zakresie obrotu kwalifikowanym materiałem siewnym (§ 
1 pkt 2 lit. c) z kwoty 5.74 zł do kwoty 8,00 zł od 1 m2 powierzchni użytkowej. 
Pozostałe stawki podatku od nieruchomości na 2012 rok zostały zaakceptowane         
w zaproponowanej wysokości. 
          Projekt uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych 
przedstawiony przez panią Skarbnik, uwzględniający 5% wzrost, zaopiniowano 
pozytywnie. 
          Również pozytywnie zaopiniowano kolejny projekt uchwały w sprawie 
zwolnień w podatku od nieruchomości oraz w podatku od środków transportowych. 
          Kontynuując pani Ilona Piwowarska odczytała projekt uchwały w sprawie 
zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 
ścieków na terenie Gminy Gnojno w 2012 roku. 
W wyniku dyskusji ustalono cenę za 1 m3 wody dla gospodarstw domowych, 
jednostek OSP i jednostek organizacyjnych Gminy oraz Domu Pomocy Społecznej     
w wysokości 2,30 zł netto + 8% VAT (§ 1 ust. 1 pkt 1). Pozostałe propozycje opłat 
zawarte w projekcie uchwały nie ulegają zmianie. 
          Projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych stałych ponoszonych przez właścicieli 
nieruchomości w 2012 roku nie został zaopiniowany, ponieważ ten temat będzie 
przedmiotem obrad najbliższej sesji Rady. 
Wszystkie wymienione projekty uchwał stanowią załączniki do protokołu Komisji 
Planowania, Budżetu i Finansów.                    
          W dalszej części posiedzenia p.o. Kierownika ZGK, pani Maria Rak 
poinformowała, że przedstawiciele firmy „REMONDIS” zajmującej się gospodarką 
odpadami, przedstawią podczas sesji kalkulację kosztów. 
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Natomiast w odpowiedzi na wniosek radnej Marii Woźniak zadeklarowała, że na 
najbliższej sesji Rady przedłoży informację dotyczącą ubytków wody na sieci. 
Argumentowała przy tym, że ZGK boryka się z problemami finansowymi i dlatego 
m.in. nie ma plomb zabezpieczających niekontrolowany pobór wody z hydrantów. 
Oznajmiła również, że stawki za ogrzewanie pozostaną na dotychczasowym poziomie. 
Radni wnioskowali o bezwzględne egzekwowanie od wszystkich podmiotów opłat za 
wywóz śmieci oraz pobór wody. 
           Ponadto w trakcie posiedzenia pani Stanisława Sikora, Kierownik GZOS 
przedstawiła – na prośbę radnego Jerzego Gierczaka – informację o liczbie etatów 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez gminę Gnojno, która na 
dzień 30.09.2010 r. wynosiła 66,01, natomiast na dzień 30.09.2011 r. wynosi 58 
(nastąpiło zmniejszenie liczby etatów o 8,01). 
Pani Kierownik nadmieniła także, że liczba nauczycieli jest większa niż liczba etatów, 
ponieważ niektórzy z nich są zatrudnieniu w niepełnym wymiarze czasu pracy. 
W związku z powyższym radny Jerzy Gierczak wniósł do pani Skarbnik                      
o przygotowanie na następną sesję Rady informacji, ile zostało wydane na płace dla 
nauczycieli w m-cu wrześniu i październiku 2010 roku, a ile w tych samych 
miesiącach 2011 roku oraz ilu było zatrudnionych nauczycieli, a ilu jest zatrudnionych 
obecnie. 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano.- 
 
Protokolant:                                                          Przewodniczący Komisji Planowania, 
B.Czarnecka                                                                      Budżetu i Finansów 
                                                                                         Stanisław Wesołowski 
                                                                              Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
                                                                                          Kazimierz Banasik 
                                                                              Przewodniczący Komisji Rolnictwa, 
                                                                              Gospodarki Żywnościowej, Handlu 
                                                                               i Usług oraz Ochrony Środowiska 
                                                                                           Tomasz Pasternak 
                                                                               Przewodniczący Komisji Zdrowia, 
                                                                               Socjalnej, Oświaty i Kultury 
                                                                                            Krzysztof Musiał 
 


